
 بازدید استاندارگیلان 
از بیمارستان 137 تختخوابی لنگرود

رشت- زینب قلیپور: در این بازدید مدیرکل راه وشهرسازی 
گیلان با ارائه گزارشی از پیشرفت 94 درصدی این بیمارستان خبر داد 
وگفت: کمبود اعتبار وکامل نبودن تخصیص اعتبار مصوب در سنوات 
گذشته وهزینه بالای امتیازات تاسیسات زیربنایی بخصوص امتیاز برق 
دلیل عمده تاخیر در اتمام این پروژه است که انتظار می رود با همکاری 
مسئولین امر این مشکلات برطرف گردد. وی با اشاره به ضرورت اجرای 
این طرح گفت:به دلیل فرسودگی وگذشت عمر بیش ازحد بیمارستان 
موجود)موقوفه امینی(در شهرستان وناکافی بودن بخش ها وکمبود 
فضا جهت خدمات پزشکی این بیمارستان در 3طبقه با ظرفیت 137 
احتساب  با  این مرکز  افزود:  ادامه  احداث شده است.پدرام در  تخت 
ساختمانهای جانبی دارای 12338 مترمربع است که در آن بخش های 
آی سی یو –سی سی یو جراحی تخصصی وعمومی زنان وزایمان - 
رادیولوژی- سی تی اسکن -بستری مردان زنان وکودکان –مراقبت های 
ویژه- ساختمانهای پشتیبانی )تصفیه فاضلاب –پست برق – ایستگاه 
گاز –منبع زمینی بتنی(آشپزخانه مرکزی ومحوطه سازی به همراه 

پارکینگ خودروها پیش بینی شده است.

آغاز برداشت زعفران  از مزارع کاشان
مدیر جهاد کشاورزی  کاشان از آغازبرداشت زعفران  از مزارع 
کاشان خبر داد.مجید کافی زاده  با اشاره به اینکه عملکرد تولید این 
از 600  بینی می شودبیش  پیش  است گفت:  کیلوگرم  محصول 6 
کیلوگرم زعفران  از 100 هکتار برداشت شود. رئیس جهاد کشاورزی 
کاشان پرداخت تسهیلات ارزان قیمت و یارانه ای به زعفران کاران  را 
از جمله حمایت های خوب وزات جهاد کشاورزی است دانست و گفت: 
روستای علوی بزرگ ترین تولیدکننده زعفران در منطقه کاشان است و 
نزدیک به 40 هکتار زمین زیرکشت زعفران در این روستا قرار دارد. وی 
افزود: زعفران تولیدی در شهرستان  کاشان به دلیل شرایط اقلیمی از 
کیفیت مطلوبی  برخوردار و با توجه به نیاز آبی کم، سودآوری خوب و 
اشتغال زایی، توسعه و کاشت آن در دستور کار قرار دارد. مجید کافی 
زاده  با بیان اینکه برداشت زعفران در کاشان از اواخر مهرماه آغاز و تا 
پایان ابان ادمه دارد اظهار داشت: هر هکتار زعفران زمینه اشتغال پنج 
نفر را فراهم می کند.کافی زاده یادآور شد: از هر هکتار زمین زعفران 
در دیار علوی حدود 6 کیلوگرم زعفران خشک برداشت می شود و از هر 
کیلوگرم گل زعفران 2.5 مثقال زعفران به دست می آید.رئیس جهاد 
کشاورزی کاشان افزو د: کاشت پیاز زعفران در اواخر تابستان و قبل از 
سرد شدن هوا آغاز می شود و طبیعت زعفران به گونه ای است که در 

مناطق سردسیر و کوهستانی قابلیت کشت دارد.

 آغاز عملیات اجرایی دو طرح صنعتی 
در شهرستان داورزن

توسط  داورزن  در شهرستان  دو طرح صنعتی  احداث  عملیات 
شد.  آغاز  رضوی  خراسان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رییس 
محمدرضا مس فروش در آیین کلنگ زنی این طرح ها اظهارداشت: 
این 2 طرح صنعتی با مجموع سرمایه گذاری 250 میلیارد ریال در 
زمینه ذوب آهن و ریخته گری فولاد و سیم و کابل فشار قوی و ضعیف 
می باشند.وی افزود: کارخانه ذوب آهن و ریخته گری فولاد شهرستان 
داورزن با تولید روزانه 100تن شمس فولادی و سرمایه گذاری 180 
میلیارد ریال 200 فرصت شغلی مستقیم و غیر مستقیم ایجاد می کند.
وی اظهار داشت: همچنین واحد تولیدی و سیم و کابل فشار قوی و 
ضعیف با سرمایه گذاری 70 میلیارد ریال برای 150 نفر اشتغال ایجاد 

خواهد کرد.

وزارت بهداشت کاشان:میزان خودکفایی تولید 
دارو در کشور افزایش یافته است

سخنگوی وزارت بهداشت از خود کفایی مواد  اولیه دارو خبر داد و 
اظهار داشت : با وجود تحریم های دشمنان، میزان خودکفایی در تولید 
دارو در سال های اخیر افزایش یافته است ودر اینده نزدیک داروهای 
جدیدی وارد بازار خواهد شد.دکتر ایرج حریرچی  امروز در حاشیه 
آیین تودیع و معارفه رییسان دانشگاه علوم پزشکی  کاشان   گفت:  
دشمنان ما در شرایط تحریم به سمت تحریم ظالمانه و ایجاد مشکل 
در حوزه دارویی می روند و رسانه های معاند نیز بطور مستمر، بازار را 
هدفگیری کرده اند و مهم ترین تبلیغ آنها دارو و مکمل های دارویی 
است.معاون کل وزارت بهداشت یادآور شد: با اقدامات جدی اخیر وزارت 
بهداشت نیروی انتظامی و گمرک روند مقابله با فساد و تخلف در کل 
زنجیره توزیع و فروش دارو هم به صورت پیشگیرانه و جلوگیری از 
تخلف و فساد و هم برخورد قاطع با متخلفین و مفسدین با شدت 
بیشتری در حال انجام است.حریرچی افزود: سیاست وزارت بهداشت 
کماکان حمایت از تولید داخلی دارو و مواد اولیه و موثر ایرانی است و 
از مردم و پزشکان درخواست همکاری بیشتر و حمایت از دانشمندان 
و داروسازان متعهد کشور خودمان در تولید داروی مورد نیاز کشورمان 
را داریممعاون کل وزارت بهداشت سهمیه بندی انسولین را نادرست 
خواند و گفت: سیاست وزارت بهداشت، مصرف منطقی دارو است. هیچ 
کمبودی در زمینه انسولین مورد نیاز بیماران وجود ندارد و برای بیش 
از یک سال مصرف، انسولین تامین شده است. حریرچی با اشاره به رقم 
پرداختی بیماران برای تهیه انسولین که 3700 تومان است، ادامه داد: 
قیمت انسولین به صورت آزاد 37 هزار تومان است که بیماران فقط 
10 درصد آن را پرداخت می کنند، برای دولت، قیمت خرید خارجی 
انسولین 5 یورو است و فعلا قلم انسولین وارداتی است. البته در حال 
حاضر زمینه احداث کارخانه تولید قلم انسولین در کشور فراهم شده 

است

اجرای طرح محوطه سازی میدان امام زادگان 
حلیمه و حکیمه خاتون شهرکرد 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی چهارمحال 
و بختیاری گفت: اجرای طرح محوطه سازی میدان امام زادگان حلیمه و 
حکیمه خاتون شهرکرد در دستورکار این اداره کل قرار گرفت. مهرداد 
جوادی روز سه شنبه در شورای فنی حفظ و احیاء میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی چهارمحال و بختیاری تاکید کرد: طرح 
در  شهرکرد  دوخاتون  امام زادگان  میدان  محوطه سازی  و  کف سازی 
بافت تاریخی مرکز استان و مجاورت مسجد امام صادق )اتابکان( و 
بازار لحاف دوزان)ندافان( از سوی سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
شهری شهرداری تهیه و با نظارت این اداره کل در حال اجراست.وی 
افزود: برای اجرای این طرح 13 میلیارد ریال از محل اعتبارات بازآفرینی 
شهری چهارمحال و بختیاری اختصاص یافته است.جوادی تصریح کرد: 
جلوگیری از تردد خودروها با هدف پرهیز از آسیب رساندن به بناهای 
تاریخی این بخش از شهر و ایجاد فضای بیشتر پیاده روی مناسب و 
دستاوردهای  مهمترین  از  شهروندان  برای  تاریخی  بافت  با  همگون 
حلیمه  امام زادگان  میدان  محوطه سازی  و  کف سازی  طرح  اجرای 
و حکیمه خاتون شهرکرد به شمار می رود.بقعه امام زادگان حلیمه و 
حکیمه خاتون شهرکرد یکی از اماکن مذهبی تاریخی مرکز چهارمحال 
و بختیاری است که 27 بهمن 1378 با شماره 2589 بدر فهرست 
آثار ملی ایران ثبت شد.مدیرعامل سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
شهری شهرداری شهرکرد نیز گفت: از مجموع 34 طرح تعریف شده در 
ستاد بازآفرینی شهری چهارمحال و بختیاری 17 طرح با 192 میلیارد 
ریال اعتبار مختص شهرکرد است.حبیبی، به طرح های تدوین شده برای 
بافت فرسوده شهرکرد اشاره و تاکید کرد: عملیات محوطه سازی محله 
سقاخانه شامل احداث پیاده رو از مسیر سقاخانه تا مسجد ابومحمد و 
محوطه سازی فضای سبز این مسجد 11 میلیارد ریال اعتبار و تاکنون 
30 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.وی افزود: انتظار می رود دستگاه های 
خدمات رسان قبل از اجرای طرح های بازآفرینی شهری نسبت به اصلاح 
زیرساخت های فرسوده در این مناطق اقدام کنند تا مشکل و تاخیری 
در روند اجرای این طرح ها ایجاد نشود.شهرکرد به عنوان مرکز استان 

چهارمحال و بختیاری 200 هزار نفر جمعیت دارد

به  قم  استان  هنری  حوزه  رئیس  سیدین نیا  مهدی 
کاظمی  اقدس  با  حوزه  این  کارشناسان  و  معاونان  همراه 
و  دیدار  قم  هنر  و  فرهنگ  فعال حوزه  و  پیشکسوت  قمی 

گفتگو کرد.
مهدی  قم،   هنری  حوزه  عمومی  روابط  گزارش  به 
سیدین نیا رئیس حوزه هنری استان قم به همراه معاونان و 
کارشناسان این حوزه با اقدس کاظمی قمی پیشکسوت و 

فعال حوزه فرهنگ و هنر قم دیدار و گفتگو کرد.
در ابتدای این دیدار اقدس کاظمی به تشریح سوابق 
ادبی و فعالیت های اجتماعی خود پرداخت و کتاب ها و آثار 
منظومی که درباره موضوعات مختلف از جمله فرهنگ قم، تاریخ اسلام به ویژه واقعه عاشورا و  آسیب های اجتماعی 

سروده و یا تالیف کرده را معرفی کرد. 
شهر  قم  گفت:»  قم  هنرمندان  هنری  فرهنگی  فعالیت های  معرفی  درخصوص  سیدین نیا  مهدی  سید  ادامه  در 
ویژه ایست و از نظر نیروی انسانی فرهیخته سرآمد است. سرمایه های بسیار خوبی در قم هست که باید از آنها استفاده 

کرد.«  
باقیات  وی در خصوص مدیریت فرهنگی نیز خاطرنشان کرد: »هر کسی برای فرهنگ کشور کاری انجام دهد 
صالحاتی از خود به جا گذاشته است. بخصوص ضرورت توجه به فرهنگ و هنر در این دوران بیش از پیش است چرا که 
زندگی امروز درگیر دغدغه  های بسیاری ست و هنر و فرهنگ می تواند آرامش را برای انسان امروزی به ارمغان بیاورد.«

رئیس حوزه هنری استان قم در خصوص فضای فرهنگی قم نیز متذکر شد: »اتفاقات فرهنگی قم، هنرمندان و 
خدمات آنها باید تبلغ و معرفی شود تا آنچه هست چنان که شایسته اش است بدرخشد. هر چند هر حرکت درستی 
بالاخره روزی دیده می شود. چنانکه ممکن است کتابی در قرن 2 و 3  نوشته شده باشد اما در دوران خود به خوبی به 

آن توجه نشده باشد و امروز بعد از گذشت قرن ها ارزش آن نمایان شود.«

مراکز  کمبود  وجود  با  گفت:  کریم  رباط  فرماندار 
بهداشتی و نیرو در حوزه بهداشت و درمان، همواره تلاش 
می کنیم با برنامه ریزی مناسب بیشترین بهره را از ظرفیت 
های موجود در شهرستان داشته باشیم.سید مهدی ساداتی 
با  بهداشت  رییس شبکه  امامی،  السادات  فخر  با  دیدار  در 
اشاره به مشکلات بهداشتی و درمانی و رفع آن در سطح 
و سلامت  بهداشت  در حوزه  فعالیت  کرد:  بیان  شهرستان 
تاثیر  که  شود  می  محسوب  کارها  ارزشمندترین  از  یکی 
طی  شهرستان  مردم  و  دارد  اجتماع  سلامت  در  مستقیم 
با مشکلات  بهداشت و درمان  سال های گذشته در حوزه 
عدیده ای از حیث؛ مرگ مادران باردار، تصادفات منجر به فوت و نبود پزشکان متخص و مراکز بهداشتی و درمانی مواجه 
بوده اند.نماینده عالی دولت در ادامه افزود: 34 واحد بهداشتی در شهرستان رباط کریم  برای سلامت شهروندان وجود 
دارد که از این تعداد، 10 مرکز جامع سلامت، 10 خانه بهداشت و 14 پایگاه سلامت مشغول خدمت رسانی است که  
با توجه به وسعت شهرستان و مراجعه و استفاده شهرهای اطراف، زیبنده است برای رفع این مشکل گام های جدی و 

اساسی با رعایت مقررات برای رفاه شهروندان برداشته شود.
فرماندار رباط کریم در مقالی دیگر با بیان این که باید درباره بیماری های ویژه زنان نیز اطلاع رسانی درستی انجام 
شود، افزود: با توجه به ضرورت آموزش های بهداشتی و درمانی برای بانوان و تلاش در جهت پیشگیری از بیماری های 
شایع آنان، ضرورت کلاس های آموزشی بهداشتی و درمانی ویژه بانوان با هدف ارتقای سلامت جسمی زنان، شناسایی 
راه کارهایی جهت ایجاد نشاط در خانواده و کاهش بیماری های شایع در زنان احساس می شود.وی تسریع در مرتفع 
نمودن مشکلات بهداشتی و درمانی بانوان در شهرستان را حائز اهمیت دانست و عنوان کرد: با توجه به اهمیت مسایل 
بهداشتی و درمانی بانوان در شهرستان، به همت امور بانوان فرمانداری و با همکاری شبکه بهداشت و درمان، یک دوره 

کلاس آموزشی تخصصی سلامت بانوان و تغذیه سالم ویژه مسئولین بانوان ادارات در آبان ماه تشکیل خواهد شد.

رئیس حوزه هنری قم در دیدار با پیشکسوت فرهنگی و هنری:

هنر و فرهنگ می تواند آرامش را برای انسان امروزی 
به ارمغان بیاورد

رییس شبکه بهداشت:

کلاس آموزشی بیماری های زنان در رباط کریم 
برگزار خواهد شد

خبرخبر

روابط عمومی شرکت ملی  : مسئول  – دهقان  ساری 
پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری گفت : با فرا رسیدن 
اربعین حسینی تعدادی از کارکنان منطقه ساری به کاروان 

پیاده زائران حسینی پیوستند.
ملی  عمومی شرکت  روابط  مسئول  پور  خلیل  عباس 
مصادیق  از  یکی  ساری  منطقه  نفتی  های  فرآورده  پخش 
اقتدار  را  اربعین است واین  پیاده روی  ایمان طبق روایات 
امت اسلام دانست و اظهار کرد : کارکنان شرکت ملی پخش 
از پا نمی  فرآورده های نفتی منطقه ساری این روزها سر 
شناسند و خادم زائرانی هستند که به پابوسی می روند و دل 

در گرو امامی نهادند که فرزندانش در صحرای تفتیده با غل و زنجیرو پای پیاده به اسارت می روند.
عباس خلیل پور ادامه داد : اشتیاق وافر کارکنان و درخواست انبوه همکاران منطقه ساری جهت اعزام راهیان 
اربعین حسینی مدیریت این منطقه را بر آن داشت تا با هماهنگی وتدابیر، شرایطی را برای حضور حد اکثری در کاروان 

پیاده اربعین با تشکیل جلسات هماهنگی فراهم آورد.
خلیل پور  پیاده روی اربعین را یک نماد صلح با حضور امت اسلام و اقلیتهای مختلف از کشورهای متعدد در کربلا 
دانست و اذعان کرد : دیگرهمکاران منطقه ساری نیز با ایثار و جایگزین شدن ، این عزیزان را با اشک و التماس دعا 

بدرقه کردند و آنها را با کوله باری از سلام و صلوات اعزام  کردند .
مسئول روابط عمومی منطقه ساری بیان کرد : همکاران اعزامی با برنامه ریزی  قبلی همگی با سلامت و صحت و 

با عطر معنویت حرم حسینی در سر کار خود حاضر شدند.

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی گفت: در 
استان مرکزی سالانه 54 هزار تن گوشت قرمز و 330هزار 
تن شیرخام در بخش دامپروری تولید می شود.مجید آنجفی 
بیان کرد: استان مرکزی دارای 30هزار راس دام سنگین ، 
170هزار راس دام دو رگ ، یک میلیون و 700هزار راس 
دام سبک است و 190 هزار راس گوساله پرواری که از سایر 
استانها به استان مرکزی وارد می شود و پس از طی دوره 
پرواری به سایر استان ها و به ویژه بازارهای مصرف تهران 
200هزار  از  بیش  سالانه  کرد:  تصریح  شود.وی  می  صادر 
تن نهاده در بخش دام استان مرکزی مصرف می شود که 
حدود پنج هزار میلیارد تومان ارزش تولیدات بخش دامی کشور است که این مهم نشان می دهد باید توجه ویژه ای به 
این بخش شود.رییس سازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی تاکید کرد: در حال حاضر تولیدات بیشتر در بافت های 
سنتی استان انجام می شود که می طلبد با پیشرفت های خاصی که حاصل شده نوع نگرشمان تغییر کند و باید اذعان 
داشت شرایط تولیدکنندگان به لحاظ صادرات و افزایش قیمت در بخش شیر و صنایع لبنی در سال جاری نسبت به 
مشابه سال گذشته مطلوب تر شده است. رییس سازمان جهاد کشاورزی ادامه داد: طی ده سال گذشته دولت به دنبال 
هویت دار کردن دام ها بوده که امسال این موضوع به صورت ویژه در دستور کار قرار گرفته که این مهم باید با همکاری 
اتحادیه، صندوق بیمه و اداره کل دامپزشکی با جدیت پیگیری شود. آنجفی تصریح کرد: بحث مهم بیمه اجباری هم 
به عنوان دستورالعمل مقام عالی وزارت در اردیبهشت امسال ابلاغ شده که باید به صورت فراگیر در دامداری ها انجام 

شود و به عتوان تنها چتر حمایتی دولت در راستای حمایت از دامداران با نگاه خاص و ویژه ای دنبال شود.

مسئول روابط عمومی منطقه ساری خبر داد :

حضور جمعی از کارکنان و امام جماعت منطقه ساری 
در اربعین حسینی

سازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی:

 استان مرکزی در تولید دام و طیور 
از استان های شاخص کشور است

شهردار قم گفت: اخیرا فعالیت هایی می بینیم که شهر را دچار حاشیه 
می کند و کندی کار در شهر را محقق خواهد کرد؛ ممکن است برخی مسائل 

در سلیقه ما نباشد که باید بخاطر مردم سلیقه ها را کنار بگذاریم.
به گزارش روابط عمومی شهرداری قم ، دکتر سیدمرتضی سقائیان نژاد 
با اشاره به برپایی عزتمندانه و باشکوه آیین پیاده روی اربعین حسینی اظهار 

کرد: از تمام کسانی که در مسیر برپایی باشکوه این مراسم تلاش کردند باید 
تقدیر کنیم.

قالب ظرفیت های  باید در  اینکه مطالبات مردم  بر  تاکید  با  قم  شهردار 
ظرفیت های  از  ورای  مردم  مطالبات  اگر  کرد:  تصریح  کنیم،  تراز  خودمان 
شهرداری ترسیم شود تبدیل به نقطه منفی می شود، اولویت بندی در پروژه ها 
مهم است، تمام پروژه هایی که فعال است بودجه نیاز دارد و قبل از اجرای آنها 

خریداری امکانات و ملزومات انجام شده تا به سرانجام رسیده است.
سقائیان نژاد با اشاره به درآمدهای شهرداری، گفت: ما می دانیم که اگر 
با  مواجهیم  روز  هر  کنیم  دسته بندی  را  شهرداری  مشکلات  تمام  بخواهیم 
درخواست های متعدد که عمدتا از توان شهرداری خارج است؛ درست است 

که مدیریت شهر با شهرداری است اما همه باید کمک کنند.
باید  نیست،  در حیطه شهرداری  تنها  ترافیکی  مباحث  داد:  ادادمه  وی 
پلیس در مدیریت ترافیک کمک کند و باید رسانه ملی در جهت فرهنگ سازی 

ترافیکی تلاش کند.
در  شده  انجام  حفاری  کیلومتر   30 از  بیش  به  اشاره  با  قم  شهردار 
پردیسان، اظهار کرد: 30 میلیارد هزینه صورت گرفته و 15 میلیارد بخشش 

صورت گرفته و 15 میلیارد تومان تعهدات بوده که اجرایی نشده و شهرداری 
باید با این مطالبات چه کند در صورتی که معبری تازه آسفالت شده و تخریب 

شده است.
افزود:  نیازمند هماهنگی و وحدت دانست و  سقائیان نژاد کار شهری را 
در این پنج سال که مدیریت جدید شهرداری در میدان بوده همیشه اولویت 

حرکت در چارچوب وحدت و همکاری بوده است.
گفت: شورای شهر  کیوانفر  تقاطع شهید  پروژه  به  اشاره  با  قم  شهردار 
در این پروژه مجبور شد شهرداری را ملزم به اجرای پروژه کند که مصوبه به 
فرمانداری رفت و نهایتا شورای حل اختلاف رای داد که طرح تفصیلی و طرح 
جامع ترافیک رعایت شود، من خواهش می کنم که همه کنار ما قرار گیرند 
تا کارها پیش روند و اگر دست به دست هم داده شود تعداد پروژه ها بسیار 

بیشتر خواهد شد.
وی با تاکید بر اینکه شهرداری در بخش های مختلف در حال اقدامات 
گسترده است، افزود: مردم باید در خصوص اقدامات شهرداری در ابعاد مختلف 
آگاه شوند و بدانند که مدیریت شهری به دنبال رفع عقب ماندگی های شهر 

است.

گذاری  سیاست  شورای  نشست  دومین  اصلانی:  نرگس   _ شهریار 
جشنواره استانی هنرهای تجسمی به جهت برگزاری اولین جشنواره هنرهای 
تجسمی فجر 98 اندیشه با حضور علی سراقی رئیس ، صادق جعفری ، علی 
بدلی ، بهزاد کاویانی ، یعقوب وکیلی اعضای شورای اسلامی شهر اندیشه ، 
مهدی مسلم خانی مدیر عامل شرکت عمران اندیشه ، نادر نیک خواه رئیس 
رئیس  شیری  سیامک   ، شهریار  شهرستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره 
اجتماعی  فرهنگی  معاون  سلگی  علی  شهریار،  شهرستان  تجسمی  هنرهای 
فرهنگی شرکت  و  اجتماعی  امور  رابط  زاده  یوسف  رویا   ، اندیشه  شهرداری 
ایمان  اسفندیار   ، اسلامی  ایرانی  بازار  عامل  مدیر  حقی  محمدرضا   ، عمران 
مسئول  وری  دینه  شهریار،  شهرستان  تجسمی  هنرهای  انجمن  عضو  زاده 
امور هنری اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان شهریار و نرگس اصلانی 
اجتماعات  سالن  در  تهران  استان  غرب  در  اقتصاد  دنیای  روزنامه  سرپرست 

شورای اسلامی شهر اندیشه برگزار شد.
سخنانی  طی  اندیشه  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  جلسه  ابتدای  در 
اظهار داشت : شهر اندیشه زیرساخت های خوبی برای برپایی جشنواره های 

ایجاد  ، و برگزاری چنین جشنواره هایی علاوه بر  گوناگون فرهنگی را دارد 
برای  را  دیگری  بستر  بلکه  میباشد  هنرمندان  آثار  ارائه  برای  مناسب  بستر 
رقابت و عرضه آثار بهتر برای هنرمندان فراهم میکند لذا از آنجایی که پارلمان 
شهری اندیشه همواره حمایت همه جانبه خود را از هنرمندان داشته در این 

زمینه نیز تعامل خواهد داشت.
در ادامه سیامک شیری رئیس انجمن هنرهای تجسمی شهرستان شهریار 
گفت : اندیشه به عنوان شهر خلاق معرفی شده است به همین جهت انجمن 
هنرهای تجسمی شهرستان شهریار در نظر دارد با همکاری اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی ، شهرداری و شورای اسلامی شهر اندیشه ، شرکت عمران و بازار 
ایرانی اسلامی نقش اندیشه اقدام به برگزاری اولین جشنواره هنرهای تجسمی 
، نقاشی ، عکاسی ، مجسمه سازی و خوشنویسی کند  در 5 رشته طراحی 
که در این جشنواره هنر و آثار هنرمندان معرفی شده و به نمایش گذاشته 
میشود .در بخش پایانی جلسه نادر نیک خواه رییس اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی شهر اندیشه در جمع بندی موارد مطرح شده اظهار کرد : در تلاش 
هستیم تا رویکرد این جشنواره که پروژه شهر خلاق است را پایه ریزی کنیم 
و همچنین در راستای انجام اقدامات فرهنگی زمینه و بسترهای مناسب را 
برای هنرمندان فراهم آوریم تا هنرمندان بتوانند از پتانسیل های موجود شهر 
اندیشه بهره برده و آثار خود را عرضه کرده و بتوانند سالها در این جشنواره 

شرکت نموده و معرفی شوند.

بوشهر-    120 مخزن زباله مکانیزه جدید در نقاط مختلف شهر بوشهر 
نصب شد.به گزارش واحد خبر و رسانه مدیریت  ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری بندر بوشهر عبدالله کردگار سرپرست سازمان مدیریت پسماند گفت: 
با توجه به تاکید شهردار محترم بندر بوشهر در راستای نظافت و پاکیزگی 
شهری  خدمات  و  اجرایی  معاونت  حوزه  همت  با  شهر  سطح  بهتر  هرچه 
خیابانهای  در  زباله  آوری  جمع  جدید  مخزن   120 بوشهر،  بندر  شهرداری 
اصلی، معابر و کوچه های فرعی محلات و مناطق شهر بوشهر که با کمبود 

مخزن مواجه بوده اند، نصب گردید.
 کردگار در ادامه افزود: اجرای این طرح در راستای اجرای قانون 
زباله  آوری  جمع  برای  سازی  بهینه  منظور  به  و  پسماند  مدیریت 
قرار گرفته  این سازمان  کار  مکانیزه در محلات شهر در دستور  بصورت 
سطح  زباله  مخازن  از  زیادی  تعداد  که  موضوع  این  بیان  با  وی  است. 
در  افزود:  دارند،  جدید  مخازن  با  شدن  جایگزین  و  ترمیم  به  نیاز  شهر 
نظیر  مشکلاتی  دچار  زباله  آوری  مخازن جمع  خیابانها  و  محلات  برخی 

جدید  مخازن  نقیصه،  این  جبران  برای  که  شده  فرسودگی  یا  تخریب 
و کوچه های  ها  در سطح محلات، خیابان  آنها  توزیع  و  خریداری شده 

دارد. ادامه  نیاز  مورد 
 وی اظهار داشت: مخزن زباله مکانیزه از مهمترین تجهیزات نظافتی شهر 
محسوب می شود که به جهت نظافت و پاکیزگی محیط شهری و جلوگیری از 
شیوع انواع بیماریهای میکروبی و همچنین تامین رفاه حال شهروندان محترم 

از جایگاه ویژه ای نزد مدیران شهری و شهرداری برخوردار است. 
سازمان  تلاش  تمام  کرد:  تصریح  پسماند  مدیریت  سازمان  سرپرست   
مدیریت پسماند و حوزه معاونت اجرایی و خدمات شهری شهرداری بوشهر 
بر این است تا با اقدامات شبانه روزی در زمینه پاکسازی، رفت و روب، جمع 
آوری ضایعات، نخاله و زباله و شستشوی معابر، بتوانیم رضایت شهروندان را از 

محیط اطراف و محل زندگی خود جلب نماییم. 
کردگار در پایان اظهار داشت: شهروندان در محلات مختلف سطح شهر 
سازمان  با  ارتباط  طریق  از  را  مخزن  نصب  برای  خود  خواست  در  میتوانند 

مدیریت پسماند و یا تماس با سامانه 137 شهرداری بندر بوشهر اعلام دارند 
تا پس از بازدید میدانی و امکان نصب و جانمایی مناسب توسط کارشناسان 

این سازمان، اقدام لازم انجام پذیرد.

شهردار قم: بخاطر مردم نظر سلیقه ای را کنار بگذارید 

حاشیهسازیبرایپروژههاپیشرفتشهرراکندمیکند

دومین نشست شورای سیاست گذاری جشنواره استانی هنرهای تجسمی در شهر اندیشه

سرپرست سازمان مدیریت پسماند: 120 مخزن زباله مکانیزه جدید خریداری و نصب شد
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